
 
Community Service Learning Opportunity for Year 6 Students 

为六年级学生提供的学习服务机会 

 

Monday December 10, 2018 
2018 年 12 月 10 日 星期一 

（中文版在英文下面）	
Dear Parents, 

 

We are writing to inform you of a great opportunity for Year 6 students to be involved 

in community service learning at an upcoming event. On Friday, January 25, we will be 

hosting our Chinese New Year Celebration at the Regency Park Campus. During the 

evening, a number of games and activities have been arranged in which all YCIS students 

can participate. 

 

In order to ensure that the games are supervised and well organised, we will need all 

Year 6 students helping to assist in the running of these activities. Apart from providing 

the Year 6 students with extra responsibility on the evening, there are a number of other 

benefits as well, such as: 

l It will provide opportunities to develop their leadership skills. 

l It will act as good transition to Secondary, during which they will need to undertake 

CAS (Community Action Service) hours. 

l It will enable them to share their knowledge and experience of Chinese Culture. 

l They will gain a sense of accomplishment at the end of the evening. 

 

Each Year 6 participant will also be provided with a certificate of their contribution. 

 

Please note the students will only be required to help for half an hour on the evening, 

and therefore will still be able to take part in the other activities. The time-slot of their 

service will be sent later. 

 

If you have any questions regarding this activity, please do not hesitate to contact the 

class co-teacher or the Head of Chinese Department Ms. Sissy Shen sissys@sh.yecf.com. 

 

YCIS Chinese Department  

 

 



 

 

为六年级学生提供的学习服务机会 

 

亲爱的家长： 

 

     我们很高兴地在这里跟您分享学校将会在接下来的活动中，给六年级学生提供学

习服务机会。1 月 25 日星期五，学校将会在御翠园校区举办一年一度的中国新年庆祝

活动。当天晚上，学校将会组织适合于全体学生参加的各种活动。 

 

     为了让本次活动能更好地开展，我们需要所有六年级的学生能积极投入到志愿者

服务的队伍当中来。 

 

     本次活动除了给六年级学生提供志愿服务的机会以外，还能给六年级的学生带来

以下这些收获，比如： 

 

l 这将提供给学生们发展他们领导能力的机会。 

l 这将为学生们顺利适应中学的学习生活提供一次良好的体验机会，因为中学生每年

都需要进行一定数量的社区服务。 

l 这将是一次分享他们已知的关于中国文化和知识的很好的机会。 

l 他们也会在帮助别人的同时得到肯定并获得成就感。 

 

     所有参与志愿服务的六年级学生都会因此得到相应的志愿服务奖状。 

 

     所有学生只需要在当晚参加半小时的志愿服务工作，所以他们还有其它足够的时

间和机会参与到自己所喜欢的一些活动中去。他们所需要参与服务的时间段会在之后告

知。 

 

 

     如果您还有任何问题的话，请联系您孩子所在班的两位班级老师或小学部中文课

程主任沈老师 sissys@sh.yecf.com。 

 

致礼！ 

耀中中文部 

 


